
Overzicht van de inspraakreacties op de buitenruimtenota 
 
De concept buitenruimtenota werd vanaf 18 april op de website geplaatst, aangekondigd in de 
Roosendaalse Bode en ter inzage gelegd bij de balie van het stadskantoor. Hierop werd een 
schriftelijke reactie ontvangen. Daarnaast werd de nota er in een aantal bijeenkomsten toegelicht, 
waarbij naast mondelinge ook schriftelijke reacties werden ingediend. In overzicht: 
 
 

 
Nr. 

 
Vraag / opmerking 

 
Reactie college 

Verwerkt in de 
nota? 

 
 
Milieu Adviesraad Roosendaal, vergadering 17 april 
 

1 Ga voor de pilots van tevoren niet 
teveel criteria aanleggen 

We hebben vooraf de werkwijze m.b.t. 
de pilots bewust niet vastgelegd. De 
pilots zijn juist bedoeld om de 
buurtteams te ontwikkelen, dan is het 
niet verstandig om vooraf strakke criteria 
of werkwijzen vast te leggen.  

Tekst verhelderd 
onder paragraaf 
‘buurtteams’ 

2 Graag de kleuren bij de 
wegbeheer tabel verklaren  

Tabel is aangepast (legenda 
toegevoegd) 

Verwerkt. 

3 Participatie niet overschatten! Onder ‘Organiseren, paragraaf 
‘buurtteams’ stond reeds vermeld dat 
een structurele bijdrage aan het 
onderhoudswerk in de wijk slechts voor 
een klein percentage van de inwoners is 
weggelegd. 

Reeds vermeld 
in 
oorspronkelijke 
nota. 

4 Wellicht de aanpak honden 
losloopgebieden opnemen in 
nota? Goede ervaringen op 
Visdonk met de route en het 
losloopterrein. Verzoeken voor 
losloopgebieden komen van de 
hondenbezitters zelf. 

Dit is – los van de totstandkoming van 
deze nota – in het voorjaar van 2013 
voorgelegd aan de bewonersplatforms. 
Verschillende wijken/dorpen hebben 
aangegeven geen noodzaak te zien in 
het aanwijzen van losloopgebieden. 
Daarnaast wezen zij erop dat dit alleen 
succesvol zou zijn als er wordt 
gehandhaafd, de gebieden omheind 
worden en er voorzieningen worden 
getroffen, zoals extra afvalbakken. 
Financieel gezien is er echter geen 
mogelijkheid om aan deze wensen 
tegemoet te komen. Alles afwegend 
heeft het college ervoor gekozen om 
geen honden losloopgebieden aan te 
wijzen. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

5 Waarom is er niet meer 
achtergrond weergegeven over 
de berekeningen?  

Er is een keuze gemaakt voor een 
compacte nota; het opnemen van de 
financieel-technische exercitie zou voor 
deze nota veel te ver in detail gaan. Voor 
de berekeningen is de CROW- 
methodiek toegepast en een database 
van landelijk gehanteerde 
eenheidsprijzen.  

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

6 Verzoek om nog eens goed stil te 
staan bij de gevolgen van beheer 
op een lager niveau, dat leidt tot 
een neerwaartse spiraal. 

Er is nog eens goed stilgestaan bij de 
verschillende reacties m.b.t. de 
beheerniveaus. Een en ander heeft 
geleid tot een verdere verfijning van dit 
aspect in de nota, met name voor wat 
betreft het groenbeheer. 

Verwerkt. 



7 Verzoek om in centrum en parken 
te kiezen voor een hoger niveau 
van onderhoud.  

Zie 6. 
In de aangepaste nota is opgenomen dat 
het groen in binnenstad, parken en 
invalswegen op streefniveau B zal 
worden beheerd.  

Verwerkt. 

8 Wie bepaalt wat er met het 
buurtgroen gebeurt 

Voor buurtgroen wordt het beheer in 
nauwe samenspraak tussen bewoners 
en buurtteams bepaald.  

Reeds vermeld 
in 
oorspronkelijke 
nota. 

9 Hoe wordt ervoor gezorgd dat er 
nog voldoende groen in de stad 
overeind blijft. 

Roosendaal is een groene gemeente en 
zal een groene gemeente blijven; 
plaatselijke reconstructies doen daar 
geen afbreuk aan. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

10 Wat als er meningsverschil is 
tussen een bewonersplatform en 
buurtbewoners. 

In de praktijk zal het afhankelijk zijn van 
het schaalniveau: op straatniveau zullen 
bewoners eerder aan zet zijn, als het 
gaat om de samenhang van 
voorzieningen in de wijk ligt er een rol 
voor de bewonersplatforms. De pilots 
zijn bedoeld om ook met dit aspect 
ervaring op te doen. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

11 Wie zorgt voor continuïteit in het 
buurtplan 

De nota kent drie niveaus waarop de 
continuïteit van het beheer van de 
openbare ruimte wordt geborgd: 

- De buurtteams hebben de regie 
op het onderhoud.  

- De buitenmakelaars hebben de 
regie op kleinschalige 
inrichtingsvraagstukken en 
participatie. 

- Voor de grootschaliger 
reconstructieprojecten geldt het 
jaarlijks door de raad vast te 
stellen OOR.   

Reeds vermeld 
in 
oorspronkelijke 
nota. 

12 Wordt het niet “men vraagt en wij 
draaien”? 

Het streven is om meer vraaggericht te 
gaan werken. In de nota worden de 
kaders geschetst waarbinnen zich dit 
kan afspelen. 

Reeds vermeld 
in 
oorspronkelijke 
nota. 

 
 
Ingekomen brief 22 april van J. Jongenelen (Mill Hill plein 97) 
  

13 Graag aandacht voor de 
doorsteek door het groen in de 
middenberm van de Laan van 
Limburg; het heeft weinig nut om 
daar iedere keer nieuwe struiken 
aan te planten als de mensen er 
toch doorheen blijven lopen. 

Deze situatie is heel specifiek en valt 
buiten de orde van deze nota. 

Wordt separaat 
beantwoord. 

 
 
Gesprek met de bewonersplatforms, wijkmanagers en buitenmakelaars op 15 mei 
 

14 Wordt er straks meer 
geïnvesteerd in de wegen? 

In de Kadernota 2014 heeft de raad het 
budget voor onderhoud van 
verhardingen met 2 miljoen Euro per 
jaar verhoogd. Dit staat overigens los 
van eventuele investeringen in nieuw 
aan te leggen wegen. 
 

Verwerkt. 



15 Graag meer communicatie en 
motivatie over de volgorde van 
aanpak van verhardingen; het 
gaat erom dat we begrijpen wat-
waar-waarom wordt aangepakt 

De communicatie over volgorde en 
aanpak van onderhoud van 
verhardingen is inderdaad een blijvend 
punt van aandacht.  

Verwerkt. 

16 Neem het “verbinden” op in de 
basisprincipes 

Terecht punt, opgenomen bij 
basisprincipe nummer 2. 

Verwerkt. 

17 Bij de voorgestelde werkwijze 
richt de organisatie zich op de 
burger en niet op het 
bewonersplatform, waardoor het 
BWP mogelijk wordt 
aangesproken op zaken waar ze 
geen weet van hebben. 

In de praktijk zullen vooral de bewoners 
aan zet zijn (op straatniveau), maar als 
het gaat om de samenhang van de 
voorzieningen in de wijk ligt er een wel 
degelijk rol voor de bewonersplatforms. 
De pilots zijn bedoeld om ook met dit 
aspect ervaring op te doen. 

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

18 Rol van het KCC meer belichten, 
in relatie tot bewoners, platform, 
buurtteams, wijkteams, 
buitenmakelaars. Alles via een 
uniforme database bewaken, met 
inzage door BWP’s 

De rol van het KCC zal verder worden 
uitgewerkt. Het is inderdaad de 
bedoeling om een uniforme database in 
te richten, waarin diverse betrokkenen 
(waaronder de bewonersplatforms) de 
status van de afhandeling kunnen 
volgen. Overigens zullen door de 
gewijzigde organisatie met wijkteams 
veel meldingen ‘ter plaatse’ worden 
opgelost.   

Verwerkt. 

19 Zorg voor goede terugkoppeling 
naar aanvragers en borging dat 
de aanvragen worden afgewerkt. 

Zie 18  

20 BWP Tolberg wil niet tussen de 
gemeente en individuele 
bewoners acteren, daarvoor is de 
wijk te groot 

Zie 17 en 18  

21 BWP Nispen wil juist van alles op 
de hoogte zijn  

Zie ook 17 en 18 
 

 

22 Wijkschouw budget slimmer 
benutten, wellicht kunnen we 
zonder wijkschouw. 

Ten aanzien van de wijkschouw gaan 
we in overleg met de 
bewonersplatforms. De ervaringen met 
de pilots worden hierbij betrokken. 

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

23 Wat krijgen mensen er voor terug 
als ze participeren in B&O (voor 
wat hoort wat) 

Betrokkenheid en invloed op het beheer 
van de buitenruimte. Door eigen inzet 
(burgerkracht) kunnen inwoners ook 
een bijdrage leveren aan een hogere 
onderhoudskwaliteit van de 
woonomgeving. 

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

24 Kunnen we een inspiratietocht 
langs de proefprojecten voor 
burgerparticipatie houden? 

Getracht wordt z.s.m. zo’n 
inspiratietocht te organiseren. 

inspiratietocht 
wordt 
georganiseerd. 

25 Inspirerende voorbeelden 
opnemen in de nota met foto’s 

Er is een aantal inspirerende 
voorbeelden toegevoegd aan de nota.  

Verwerkt. 

26 Hoofdwegen door een kern 
zouden er beter bij moeten liggen 
dan de zijstraten. 

Zie ook 6 en 7. Ten aanzien van het 
wegbeheer is de technische toestand 
leidend voor de aanpak. 

Verwerkt. 

27 Bij groen meer differentiatie 
toepassen, hoofd groenstructuur 
niet laten verpieteren, dat is met 
de invalswegen het visitekaartje. 
Daarbuiten meer mogelijkheden 
voor maatwerk en participatie 
(voor wat hoort wat) 
 
 

Zie ook 6 en 7 Verwerkt. 



28 Bewoners moeten niet maar ze 
mogen participeren in ruil voor 
maatwerk en/of hogere 
onderhoudskwaliteit 

Zie bij 3 Nuancering 
aangebracht in 
tekst nota onder 
‘Burgerkracht’ 

29 Benut mogelijkheden om als 
gemeente en BWP samen op te 
treden. 

Doel van de buitenruimtenota  is om 
verbindingen te zoeken op diverse 
schaalniveaus, waardoor optimaal 
beheer van de buitenruimte wordt 
bereikt.  

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

30 De wijken waar de pilots worden 
gedaan liggen allemaal in de 
stad, doe ook een pilot in één van 
de dorpen. 

De drie wijken waar de pilots 
plaatsvinden zijn geselecteerd omdat 
daar momenteel geen 
aannemerscontracten lopen. Daar 
kunnen we dus met een “schone lei” 
beginnen.  

Verwerkt. 

31 Graag met de BWP’s goed 
afstemmen over hun rol. 

Zie 17.  

32 Naar aanleiding van de pilots de 
discussie aangaan over de 
rolverdeling . 

Zie 17 en 21.  

33 Denk na over hoe bewoners meer 
de regie kunnen voeren. 

Vraag is wat precies verstaan wordt 
onder ‘regie’. In de nota staan diverse 
mogelijkheden beschreven waarop 
bewoners hun invloed kunnen 
uitoefenen op het onderhoud, tot het 
volledig privatiseren aan toe.  

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

34 Verwerk ook de rechten van de 
bewoners in de vier 
basisprincipes. 

Zie 16.  

35 Diverse detailvragen over 
groenbeheer: o.m. over snoeien, 
maaien, zwerfvuil, onkruid, 

vallen vanwege het detailniveau buiten 
het bestek van deze nota. Het betreft 
zaken die rechtstreeks met de 
buurtteams kunnen worden geregeld. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota.  

36 De passage over de 
maaifrequentie nog wat verder 
aanpunten. 
 

Passage over maaifrequentie is 
aangepast in de nota. 
 

Verwerkt. 

37 Noem alle partners in de 
openbare ruimte, ook politie, 
verenigingen, woningcorporatie, 
agrarische natuurvereniging 
(ANV). 

In de nota worden de partners genoemd 
van wie we de meest betrokkenheid 
verwachten bij het beheer van de 
buitenruimte. Vanzelfsprekend is ook de 
inbreng van andere partners zeer 
welkom, zoals de ANV. Hierover is een 
passage toegevoegd in de nota. 

Verwerkt. 

38 Snelheid in informatievoorziening 
organiseren, geen standaardbrief, 
maar actie. 

Zie 15 en 18.  

39 Bij de vervolgstappen veel vragen 
over zaken die in de pilots 
moeten worden uitgewerkt. 

Zie ook 1, 10, 21, 33. 
Het is niet effectief om dit van tevoren 
nauwgezet uit te werken. De pilots zijn 
juist bedoeld om alle vragen en 
knelpunten boven water te krijgen. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

 
 
Dorpsraad Wouw op 27 mei 
 

40 kaarten van de dorpen nog 
aanpassen 

Kaarten zijn op elkaar afgestemd. Verwerkt. 

41 nuancering ten aanzien van 
niveau C aanbrengen 

Zie 6 en 7.  



 
 
Bijeenkomst met ZLTO op 28 mei 
 

42 Graag in de nota meer aandacht 
voor bermen en bermsloten, met 
name op de aspecten veiligheid 
en milieu (zwerfvuil in maaisel) 

De bermen en bermsloten staan 
vermeld in de nota. Vanzelfsprekend 
worden meer gedetailleerde 
beheeraspecten in de uitvoering 
meegenomen.  

Reeds vermeld in 
oorspronkelijke 
nota. 

43 Bezorgdheid over de kwaliteit van 
de wegen. 

Zie 14.  

44 Onderschrijven het fenomeen 
Duurzaam Veilig, maar doen een 
oproep om de effectiviteit van 
drempels en plateaus in het 
buitengebied af te zetten tegen 
de kosten. 

De ZLTO heeft al op eerdere momenten 
aandacht gevraagd voor het beperken 
van het aantal drempels en plateaus. 
Geeft in relatie tot deze nota geen 
aanleiding voor aanpassingen. Bij 
wegreconstructies wordt altijd met 
betrokkenen overlegd, ook over het 
aspect ‘Duurzaam Veilig’. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

45 Zouden graag de mogelijkheden 
voor stadslandbouw willen 
verkennen en participatie door de 
boeren en de ANV. 

Zie 37.  

46 Graag aandacht voor verwijderen 
van drijfvuil. 

Zie 42.  

47 Schrikken van de zinsnede “geen 
budget voor duikers”. 

Er is al geruime tijd geen apart budget 
voor onderhoud van duikers 
gereserveerd. Hieraan wordt alleen 
klachtgerelateerd onderhoud gepleegd. 

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

48 Komen er overal buurtteams?  Uitgangspunt van de nota is dat we 
overal in de gemeente met buurtteams 
en buitenmakelaars gaan werken, 
waarbij steeds verbinding wordt gezocht 
met bewoners, ondernemers en andere 
belanghebbenden.  

Heeft niet geleid 
tot aanpassing 
van de nota. 

49 De groene hoofdstructuur in de 
kernen wordt besproken, maar 
niet die in het buitengebied, terwijl 
die voor de biodiversiteit zo van 
belang is. Hierop kan participatie 
door de aanliggende eigenaren of 
de ANV van belang zijn. 

Uiteraard heeft ook het buitengebied 
een groene hoofdstructuur, bestaande 
uit Ecologische Hoofdstructuur (EHS), 
Ecologische Verbindingszones (EVZ) en 
allerlei kleine landschapselementen die  
de groenblauwe dooradering van het 
landelijk gebied vormen. Ook hiervoor 
geldt dat participatie bij de uitvoering 
mogelijk is, bijvoorbeeld via vrijwilligers 
(knotten, hakhoutbeheer) of onder het 
stimuleringskader groenblauwe diensten 
(Stika).  

Verwerkt 

 
 
 

 
 
 


